
Finansudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 4. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 271
Aktstykke om overtagelse af respiratorer fra Region Hovedstaden og Region Syddan-

mark og udlån til udlandet som følge af COVID-19

Spørgsmål 1
Vil ministeren redegøre for, om udlånet af respiratorer bygger på en regerings-vurdering

af, at der ikke vil komme en 2. bølge smittespredning inden for en overskuelig fremtid, og/

eller at den bølge i givet fald ikke vil kræve anvendelse af den respirator-kapacitet, som

blev indkøbt tidligere på året i forbindelse med 1. bølge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel

formand
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